

FORM 1

NOTICE

TO:

TAKE NOTICE that you are required under subsection 46(1) of the *Financial Administration Act*, chapter 160 of the Revised Statutes of New Brunswick, 2011, to the public money in amount of (pay over, account for, or apply) received by you on the day of, 20

AND FURTHER TAKE NOTICE that if you fail to comply with this notice the Minister of Finance and Treasury Board may institute proceedings for recovery of the money together with interest thereon at the rate of five percent per year from the date of failure to the money. (pay over, account for, or apply)

DATED this day of, 20.....

.....
MINISTER OF FINANCE AND TREASURY BOARD

2016, c.37, s.71; 2018-38; 2019, c.29, s.60

FORMULE 1

AVIS

DESTINATAIRE :

SACHEZ que, en vertu du paragraphe 46(1) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 160 des Lois révisées du Nouveau-Brunswick de 2011, vous devez les (des) deniers (verser, rendre compte ou affecter) publics au montant de que vous avez reçus le 20

SACHEZ AUSSI que, si vous ne vous conformez pas au présent avis, le ministre des Finances et du Conseil du Trésor peut engager des procédures pour recouvrer la somme d'argent ainsi que les intérêts y afférents au taux de cinq pour cent l'an à compter de la date du défaut de (d') (de) cette somme. (verser, rendre compte ou affecter)

FAIT le 20.....

LE MINISTRE DES FINANCES
ET DU CONSEIL DU TRÉSOR,

.....
2016, ch. 37, art. 71; 2018-38; 2019, ch. 29, art. 60